
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte 
Marítim

Data: 07 de març 2022
Número: 03/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00h
Lloc: Saló de Reunions CC «la Marina»

asisten:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor Ciutadans)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna Designada PSPV-PSOE)

Esther Giner Hidalgo Vocal (Veïna Designada PP)

Vicent Ortiz Ramos Vocal (Veí  Designat Alcaldia)

Tica Palau Campos Vocal (AAVV El Faro)

Matilde Ramos Alonso Vocal  (Veïna Designada Alcaldia)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Grup Scout)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: Manuel Gonzalez Galván ( Vocal AAV Marjalería)

Excusen la seua assistència: Ana Raga Cases (Representant AMPA), José Carles Mas
(AA.VV. Meridià) i,  Tònica Miralles Cumba (AC Unió Musical del Grau)

Orde del dia:

1.- Aprovació Acta 7 febrer 2022

2.- Nou Recorregut Tancament Bous Sant Pere’22

3.- Nous Stops i Rebaixos

4.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló,
sent les 20:00h del dia 07 de març de 2022 sota la presidència  de la Il·lma Senyora
tinent d'alcalde, la senyora Mari  Carmen Ribera Soriano, es reunixen els  senyors i
senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la  Junta de Districte
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Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe
de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE l'ACTA DE 7 DE FEBRER DE 2022

La Sra. Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el 7 de febrer de 2022.

La Sra Palau es va queixar de que no s'havia reflectit en l'acta un dels seus
comentaris. El Sr secretari es va comprometre a rectificar l'acta i tornar a presentar-la
per a la seua aprovació en la pròxima sessió ordinària de la junta de districte. 

2.- NOU RECORREGUT TANCAMENT BOUS 2022

La  Sra.  Presidenta va  informar els  presents  que  s'havia  aprovat  un  nou
recorregut per a realitzar els tancaments taurins de les festes de SAN Pedro 2022, a
proposta de la  Comissió  de Bous que va ser  la que ho va sol·licitar,  i  després de
consultar-ho amb els diferents departaments implicats, especialment infraestructures
– el departament dels quals serà el responsable de construir el corral i col·locar noves
comportes de seguretat  - , es va donar llum verda al la dita sol·licitud. 

L'antic recorregut, va dir, tenia la seua eixida en la C/Churruca  - junt amb el
Bar  Els  Plans  –  seguia  per  la  C/Canalejas  fins  a  la  C/Trafalgar  on  girava  per  a
desembocar en la vila taurina. El nou recorregut, va anunciar, seria el mateix que es
va utilitzar  en el  tancament de bous embolats salvatges que va tindre lloc en les
últimes festes - celebrades en 2019. El dit recorregut té el seu origen en la C/Barcelo –
ja que el corral estarà en Pza Mare de Déu del Carme en compte de en C/Churruca - ,
per la que transita fins a la C/Balears, on gira per a seguir per la C/Canàries, girar a
l'esquerra per Av del Port fins a la C/Canalejas , repetint esta part l'antic recorregut,
és a dir,  per la C/Canalets fins a la C/Trafalgar i gir a l'esquerra per a desembocar en
la vila taurina

Va  comentar  que  esperaven  que  el  nou  recorregut  fóra  un  èxit  i  que
atraguera a mes aficionats a les nostres festes. 

3.- NOUS STOPS I REBAIXOS

La  Sra presidenta va anunciar als membres de la junta la col·locació de nous
senyals  de Stop per  a  intentar  evitar  accidents  en encreuaments  problemàtics.  El
primer s'ha situat en l'encreuament de la C/Monturiol amb C/Almirall Cervera, lloc on
s'han  produït  diversos  accidents.  Va  afegir  que  s'ha  col·locat  un  altre  Stop  en  la
C/Treballadors de la Mar. 

Va continuar dient que ja s'havia realitzat el rebaix de la Pza Josefina López que
el Sr Guillamón havia sol·licitat en l'anterior sessió de la junta de districte. 

Per a finalitzar va informar  de la col·locació d'un banc en la C/Canalejas front
la carnisseria moruna -  nombre 9 - , ja que aparcaven vehicles damunt de la vorera
per  a  descarregar,  fent  impossible  el  pas  de  persones  amb mobilitat  reduïda.  Va
explicar que al col·locar el banc, els vehicles ja no poden pujar en la vorera i s'ha
eliminat el problema. També s'ha solucionat el problema, va dir, d'una obra sítia en
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C/Canalejas i de la qual es queixen els veí pel fet que faltava una trapa des de feia
temps i penjaven uns cables. S'ha substituït la trapa i s'han fixat els cables a la paret
de manera que no pengen.

Abans de passar als precs i preguntes la Sra presidenta va voler informar els
membres de la junta de les activitats previstes en el Grau en festes de la Magdalena:

 Dia 13 de març: acte privat en el CC “la Marina” d'imposició de bandes de la
gaiata del Grau. De 16:00h a 18:00h hi haurà una discomòbil en el Parc “La
Panderola”.

 Domingo 20 de març:  a les 07:30h s'arreplegaran les canyes en la Tinència
d'Alcaldia per a realitzar la romeria “Pel camí de la Pedrera”.

 Dilluns  21  de  març:  de  19:00h  a  21:00h  actuació  musical  en  el  parc  “la
Panderola”.

 Divendres 25 de març:  a les  18:00h obra de “teatre valencià”  en el  CC “la
Marina”

 Dissabte 26 de març: a les 16:00h “Homenatge a la Gent Major” en  el CC “la
Marina” amb una actuació  “Tribut a Manolo Escobar” i un humorista. A les
19:00h en el parc “la Panderola”l'espectacle “la Magdalena ja hi ha arribat” de
la Companyia Splai Teatre. A les 20:00h visita de la Reina de les Festes i el seu
Tall  d'Honor  a  la  Gaiata  12.  Posteriorment,  Mascletà  Multicolor  en  el  port
pesquer. De 00:00 a 04:00h actuació musical en el parc “la Panderola”.

 Domingo  27  de  març:  de  11:00h  a  13:00h  “matinal  de  rumbes”  en  “la
Panderola”.

Va finalitzar anunciant el canvi d'ubicació de la Gaiata del Grau que este any
estarà en “la Panderola”, ja que és un lloc molt mes adequat, ja que al ser de vianants
no hi ha problemes de tràfic. A més és una artèria principal del Grau per la qual passa
moltíssima  gent  diàriament  el  que  farà  que  tot  el  món  la  veja  sense  haver  de
desplaçar-se a posta.

4.- PRECS I PREGUNTES

La Sra presidenta va comentar que havien rebut queixes dels veïns perquè en
la Pza Josefina López les persones que passejaven als gossos tiraven les bossa amb
excrements a la via, i que per a evitar-ho s'han instal·lat papereres al llarg de tota la
vorera que transcorre junt amb la dita via.

La Sra Hidalgo va comentar que els veïns d'Avinguda Harley Davidson – de la
part  per la qual transcorre el carril bici – es queixaven de que s'havien eliminat els
contenidors que tenien prop de casa degut a les obres del Carril Bici.

Va contestar la  Sra. presidenta que no s'havien eliminat si  no que s'havien
traslladat davant

La Sra Hidalgo va contestar que estaven molt lluny, i que era molt incomode
per als veïns

Va contestar la  Sra. presidenta que al mateix lloc que estaven no es podien
ubicar a causa del carril bici però que parlaria amb el departament competent per a
intentar buscar una ubicació mes pròxima.

El  Sr. Bonachera  va reiterar la seua queixa sobre el mal estat del pas de via
junt amb l'Església de San Pablo en El Camí Serradal
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Va  contestar  la  Sra  Presidenta que  reiteraria  la  seua  petició  a  l'Autoritat
Portuària

També es va queixar  el  Sr. Bonachera de l'estretor dels carrils  de circulació
l'Av Els Pins en la zona dels aparcaments en bateria.

Va contestar el Sr secretari que  altres vegades semblants en les quals s'havia
preguntat  als  tècnics  de  tràfic  de  l'Ajuntament,  estos  havien  respost  que  la  dita
estretor  no  era  casual,  sinó  buscada,  ja  que  estava  comprovat  que  causava  una
reducció de la velocitat de circulació i evitava per tant, accidents.

El  Sr.  Guillamón va reiterar la seua petició que es llevara el transformador
elèctric siti en la Pça Miquel Peris.

Va contestar la Sra. presidenta que llevar-ho era molt complicat.

Va contestar el Sr Guillamón que llavors es deuria de sol·licitar des de la Junta
de Districte Marítim que s'instal·lara en la dita plaça un bust o estàtua de Miquel
Peris, de manera que se celebren les commemoracions en el seu honor d'una manera
mes digna.

La resta de membres de la junta es van mostrar unànimement d'acord.

La Sra presidenta es va comprometre a intentar tramitar el dit projecte.

El  Sr. Guillamón es va queixar de que les furgonetes continuaven aparcant
fora  de  la  zona  fitada  per  a  això,  amb  la  qual  cosa  col·lapsaven  les  places
d'aparcament de la zona.

La Sra presidenta va contestar que quan això passava la policia local els feia
anar-se.

La Sra Palau va preguntar on anava estar aparcat l'autobús que - segons havia
llegit  -,  havia noliejat l'Ajuntament per a informar de les subvencions de vivenda.

Va contestar la  Sra Presidenta que ja havia estat en el Grau dilluns passat, i
que el pròxim dia se situaria en el de vianants de la C/Trafalgar, prop de la gelateria
“Mamma Luisa”, però que no recordava la data exacta.

I sent les 21 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més
assumptes que tractar, la Sra. Presidenta alça la sessió, de tot això, com a Secretari En
done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb a la Sra. presidenta
de la Junta Municipal de Districte Grau.
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